
Referat bestyrelsesmøde 10. december 2024 

 

1. Valg af dirigent 

Karin 

 

2. Valg af referent  

Sille 

 

3. Adskillelse af ansvarsområder på kontoret 

Listen, SAB har lavet om hvad der i Langebakke mangler at blive fikset, stemmer ikke helt overens med den 

liste vi selv i bestyrelsen har lavet, vi har mange flere punkter. På afdelingsmødet blev der aftalt med 

Karsten, at vi skulle holde et møde, så vi fik listerne til at være ens. Vi venter dog fortsat på at blive indkaldt. 

 

4. Forberedelse af møde med Karsten 

Dette punkt må vente til Karsten indkalder os til et møde. 

 

5. Tilbud om beplantninger 

Vi har endnu ikke fået et tilbud. Processen er gået i stå, da gartneren har fundet ud af, at jorden er meget 

leret samt der fortsat ikke er drænet. Vi rykker d. 11/12-2024 for at få løst dette  

 

6. Samarbejde med Fruerparken/Fruerlunden 

Karin har været forbi og snakke med vores kommende nabo-afdeling om et muligt fremtidigt samarbejde. De 

har nogle forskellige arrangementer kørende i løbet af året. De lovede at vende det på et møde og ville 

vende tilbage.  

 

7. Belysning 

I vil modtage et kort afkrydsningsskema omhandlende tidsrummet hvor udendørslyset er slukket. Dette vil vi 

kigge på ved næste bestyrelsesmøde 

 

8. Evt. 

Vi venter fortsat på skurene, SAB rykker fortsat firmaet som producerer skurene. 

Næste bestyrelsesmøde afholdes onsdag d. 19. februar 2025 kl. 16:30 ved Sille 

Referatet fra dagens bestyrelsesmøde er godkendt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


